
                                               Protokół Nr III/2010 
 
sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej 29 grudnia 2010r. w Urzędzie Gminy  
w Skrwilnie. 
 
 
 Sesję otworzył przewodniczący Rady Gminy Henryk Liszewski, który 
przywitał radnych i zaproszonych gości. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w sesji 
uczestniczy 15 radnych, wobec tego rada może podejmować prawomocne 
uchwały. 
Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu 
listy obecności. 
Rada w obecności 15 radnych  jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej 
sesji. 
Następnie przewodniczący zapytał , czy są uwagi do porządku obrad. 
Uwag ani wniosków nie zgłoszono. 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 

          
1. Sprawy organizacyjne . 
2. Uchwalenie budżetu gminy na 2011 r. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy na 

2010 r. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli do 

Zgromadzenia Związku Gmin Rypińskich. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

Gminnego Targowiska w Skrwilnie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
przeciwdziałania Narkomanii.  

8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad. 2. 
   Skarbnik Gminy Mirosława Sobiech przedstawiła projekt budżetu gminy na 
2011 r. oraz odczytała skierowaną do Wójta Gminy opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, Zespól we Włocławku  uchwałę nr 324/2010 z dnia 14 grudnia 
2010 r. Składu Orzekającego Nr 8 w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 



uchwały budżetowej gminy Skrwilno na 2011 r. oraz Uchwałę Nr 329/2010 z 
dnia 14 grudnia 2010 r. w sprawie wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania 
planowanego deficytu, przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej gminy 
Skrwilno  na 2011 r. 
Przewodniczący rady otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 
uchwały budżetowej. 
Radna Krystyna Jesionowska w imieniu wszystkich przewodniczących komisji 
poinformowała, że wszystkie komisje rady pozytywnie zaopiniowały 
przedstawiony projekt budżetu gminy na 2011r. Więcej głosów w dyskusji nie 
było. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Rada w obecności 15 radnych , jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/9/10 w 
sprawie uchwalenia budżetu Gminy Skrwilno na rok 2011. 
Uchwałą stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.3. 
Skarbnik Gminy Mirosława Sobiech przestawiła uzasadnienie do projektu 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. Powiedziała , że 
podjęcie po raz pierwszy takiej uchwały wynika z nowych przepisów ustawy o 
finansach publicznych. Następnie odczytała uchwałę Nr 318/2010 Składu 
Orzekającego Nr 8 RIO z dnia 14 grudnia 2010 r. w sprawie opinii o projekcie 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skrwilno. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 
Przewodniczący  rady odczytał projekt uchwały.  Rada w obecności 15 radnych 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/10/10 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skrwilno na lata 2011-2018.. Uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokółu. 
Ad.4.  
Skarbnik Gminy Mirosława Sobiech przestawiła uzasadnienie do projektu 
uchwały dot. proponowanych zmian w budżecie gminy na 2010 r. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 
Przewodniczący  rady odczytał projekt uchwały.  Rada w obecności 15 radnych 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/11/10 zmieniającą uchwałę w sprawie 
budżetu gminy na 2010 r. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu. 
 
Ad.5.  
Przewodniczący Rady poinformował, że komisje rady wytypowały radnych 
Genowefę Bednarską i Łukasza Kopczyńskiego na przedstawicieli do 
Zgromadzenia Związku Gmin Rypińskich.  Innych propozycji nie zgłoszono. 
Wobec tego przewodniczący odczytał projekt uchwały. Rada w obecności 15 
radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/12/10 w sprawie wyznaczenia 
przedstawicieli do Zgromadzenia Związku Gmin Rypińskich. Uchwałą stanowi 
załącznik do protokołu. 



 
Ad. 6. 
 Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/13/10 
zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu Gminnego Targowiska w Skrwilnie. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad.7. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Nikt z radnych nie zabrał 
głosu.  
Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/14/10 w 
sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. Uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokółu. 
Ad.8. 
Sołtys wsi Skudzawy zwracał się do radnych powiatowych o interwencje w 
sprawie posypywania drogi powiatowej ze Skrwilna do Skudzaw oraz o 
przyspieszenie scalania gruntów . 
Przewodniczący Rady Powiatu w Rypinie Krzysztof Cegłowski powiedział, że z 
tego co wie posypywanie dróg jest uregulowane w przepisach. Drogi śliskie 
posypuje się na zakrętach i przystankach, ale do końca nie zna przepisów w tej 
sprawie ale przekaże tę sprawę Staroście jak również sprawę scalania gruntów 
ponieważ nie jest mu bliżej znana. 
Sołtys wsi Wólka powiedziała, że zauważyła  w budżecie oszczędności na 
oświetleniu ulic a w jej miejscowości nie świeciły lampy mimo , że w sąsiedniej 
wsi Przywitowo świeciły. Prosiła aby tę sytuację ujednolicić. Jeżeli 
oszczędzamy to w całej gminie. 
Wójt wyjaśnił, że taka sytuacja jest spowodowana różnorodnymi sterownikami 
przy oświetleniu ulicznym. Aby czas włączania i wyłączania oświetlenia 
ujednolicić należałoby zastosować jednolity system oświetlenia a to wiąże się z 
kosztami. 
 
Ad.9 
Przewodniczący rady złożył wszystkim obecnym na sesji i ich rodzinom życze 
nia noworoczne. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący rady zamknął o 
godz. 11,30 sesję. 
 
   Protokolant:                                                 Przewodniczący Rady 
 
Danuta Szymańska                                          Henryk Liszewski 
 


